

《单词百科:competence是什么意思?competence怎么发音?competence的解释和用法》

英语单词competence是什么意思?competence怎么读?competence怎么发音?简答网为您整理了competence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



competence怎么读

competence的读音:[k mp t ns]

competence的意思

1、n.能力;权限;技能;

competence的相关词组

1、competence based interview 基于能力的面试;

- 2、communicative competence (用外语与所学语言国家的人) 交流思想能力;
- 3、professional competence 专业才能;
- 4、technical competence [经] 技术能力, 技术权限;

competence的近义词

- 1、ability n.能力, 资格;能耐, 才能;
- 2、aptitude n. (学习方面的) 才能, 资质, 天资;适合性;倾向;
- 3、capability n.能力;军事力量;
- 4、capacity n.容量;才能;职责;生产能力;载客量;
- 5、competency n.资格, 能力, 作证能力;

competence的反义词

- 1、incompetence n.不胜任;无资格;不适当;不熟练;

competence的双语例句

- 1、The committee has no actual competence in criminal matters.

委员会对犯罪案件没有实际的权限.

- 2、Less formally educated people can acquire professional competence.

接受比较非正规教育的人可以学习专业技能.

- 3、to gain a high level of competence in English

获得高水平的英语能力

- 4、The ability to write is a supreme test of linguistic competence.

写作能力是语文能力的最高形式的检测。

- 5、By the age of three babies will be well on their way to communicative competence.

三岁时孩子们就开始发展交流能力了。

6、The selection process is based on rigorous tests of competence and experience.

选拔过程是基于对能力和经验的严格测试。

7、At this time, it particularly states the NE how to reorganize and consolidate its core competence.

在此, 文章特别地阐述了民营企业应该怎样整合企业的核心能力。

8、The concerto was performed by a violinist of unquestioned competence but limited imagination.

小提琴家所演奏的协奏曲毫无疑问是出色的,但是缺乏想象力。

9、Band cultural construction has an important role in the promotion of city core competence.

品牌文化建设将对历史名城的健康快速发展,城市核心竞争力的提升有着重要的促进作用。

10、The third section discusses the model of competence for linguistic politeness in depth.

第三部分是对于语言礼貌能力模型的具体论述。

11、Descriptive adequacy is achieved extent that a grammar gives a correct account of a speaker's competence.

当一种语法达到能正确描述一个说话人的能力时,就被认为达到描写上的充分性。

12、Core competence management theory is the main part of strategic management.

核心能力理论是战略管理理论的重要组成部分。

13、Is your language competence pratical in the other country? Are you making progress in your language?

原来具备的语言能力在实际运用中是否实用? 在海外经历中有无进步?

14、Raising the competence of legal supervision is of the most important tasks of the procuratorial organ.

加强法律监督能力建设是检察机关必须解决的重大课题.

15、 These are issues of management competence rather than values, Quaker or otherwise.

这些是管理能力问题,而与价值观、 贵格会或其它问题无关.

16、 The company's core competence lies with offshore wind farm planning and investments in offshore wind business.

该公司的核心竞争力是海上风力发电场规划和海上风力发电业务投资.

17、 No one could win in the fierce competence without an efficient management and decision.

没有一套行之有效的管理决策模式,一个企业是不可能在激烈的市场竞争中胜出的.

18、 Since those early beginnings, the stability and competence of ADAMAS's staff have permitted a steady development.

自此良好开端以来,阿达姆斯职员的能力和稳定性使事务所的业务蒸蒸日上.

以上是简答网为您整理的competence怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于competence的用法、competence的释义、competence的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/competence>